



【3香港 x 屈臣氏蒸餾水優惠】

條款及細則：

1. 此優惠只適用於3香港客戶。
2. 此優惠期由即日起至 2024 年 11 月 30 日。
3. 所有圖片及產品資料只供參考。
4. 優惠視乎供應情況而定，先到先得，售完即止。如有任何更改，將以惠顧時之優惠詳情為準。
5. 屈臣氏蒸餾水保留隨時更改或取消優惠及產品銷售條款的一切權利，而不作另行通知。
6. 所有禮品、折扣、現金券或獎賞不可兌換現金及不可轉讓，亦不可與其他優惠同時使用。
7. 以上優惠不適用於偏遠地區（例如：禁區）、離島、愉景灣（東涌市鎮除外）等地區及某些偏遠區域或屈臣氏蒸餾水（本公司）車輛難以到達之地方，請於訂購前聯絡屈臣氏蒸餾水查詢。客服專線：電話：2660 6688 或 WhatsApp：2660 6622
8. 屈臣氏蒸餾水保留對產品及服務供應、價格調整與及本條款和條件修訂的一切權利。如有任何爭議，屈臣氏蒸餾水保留最終決定權。

【3HK x Watson's Water Special Offer】

Terms and conditions:

1. Offer is only for 3 Hong Kong customers.
2. The offer is only applicable from now until 30 November 2024.
3. All pictures and product information are for reference only.
4. The promotion is subject to availability and is on a first-come, first-served basis. While stocks last. Any changes will be based on the details of the promotion at the time of purchase.
5. Watsons Water reserves the right to change or cancel the terms and conditions of product sales and promotion without prior notice.
6. All gifts, discounts, cash vouchers or rewards are non-exchangeable for cash, non-transferable and cannot be used in conjunction with other promotions.
7. The above promotion is not applicable to remote areas (e.g., restricted areas), outlying islands, Discovery Bay (except Tung Chung town) and certain remote areas where access by Watsons Water's vehicles is difficult. Please contact Watsons Water for enquiries before placing an order. CS hotline: Tel: 2660 6688 or WhatsApp: 2660 6622
8. Watsons Water reserves the right to supply products and services, adjust prices and revise these terms and conditions. In case of any disputes, Watsons Water's decision shall be final.

